
 

 Gjennomgang av referat fra styremøte 19.11.24 

Sak 127 Magnor glassverk – glass-serie utgått fra sortimentet 

E-post mottatt fra klubbens kontaktperson hos Magnor: 
«Når det gjelder serien Cap Classique må jeg informere om at den nå er meldt ut av 
vårt sortiment. Som er erstatter kan vi anbefale serien Fryd.» 

19.11.24  
Styret undersøker nærmere rundt pris på Fryd serien; vin-,øl og vannglass, med 
inngravering på. 
 
Leder har vært i kontakt med Magnor, og de vil komme med en pris pr glass samt pris 
på frakt. Vi vil også få bilder av glassene med de forskjellige motivene på. 
 
17.12.2024 Styret venter på tilbakemelding angående pris på glassene og fastpris på 
frakt. 
 
 

Sak 137 Innvilget støtte til dommerkonferansen i 2025 – med ASU 

Her er ASU blitt informert fra Terje Lindstrøm at det er innvilget støtte til denne 
konferansen som arrangeres sammen med Norsk Buhundklubb over to dager, men det 
er enda ikke kommet noe skriftlig fra NKK. NKK skrev ved mottak av søknaden at vi ville 
få tilsendt svar når saken var behandlet, noe den nå er. 

 19.11.24 Leder etterlyser skriftlig svar fra NKK/vedtaket fra møtet, som ennå ikke har 
kommet. 

28.11.24 Etter purring fikk vi dette svaret fra NKK og hva som står i protokollen: 

«Da er NSU sin protokoll for oktober møtet godkjent.  

Vedtaket lyder slik: 

 
 
  
 
Referat fra styremøte 17.desember 2024 
 
 
Dato:  

17.12.2024. Kl. 19.00-21.55 
 

Tilstede:  
 
 
 
 

Hilde Birgitte Berg Altø, Anne Guntvedt, Alexander H. Eriksen, Iren Storli, Merete 
Evenseth (vara),  Karen Elise Dahlmo (vara), Anita Lund. 
 
Fra ASU: Ingvild Svorkmo Espelien 

 

Forfall:  



60/24 Støtte til dommerutdanning og landslag 2025 

NKKs Særkomite for utstillinger vedtok følgende:  
a) NSU vedtok at deler av egenandelen ved NKKs sentrale dommer konferanse i 2025 
dekkes av NKKs dommerfond, slik at støtten kommer alle eksteriørdommere til gode. 

b) NSU vedtok å opprettholde støtteordning for dommere under grunn- og 
videreutdanning, med samme beløp som tidligere. Dvs. at dommer under 
grunnutdanning kan få støtte med inntil kr. 10.000,- pr. år, og dommere under 
videreutdanning kan få støtte med inntil kr. 4.000,- pr. år.  

c) Sekretariatet har mottatt 4 søknader om støtte til dommerkonferanser i 2025. 
NSU opprettholder tidligere praksis med reisestøtte til deltakere, samt at arrangør 
får støtte pr. dommerdeltaker ved konferansen. 

2 av søknadene er innvilget særskilt støtte, for å sikre økt kunnskap og 
kompetanse på noen av de norske hunderasene.  

d) Støtte til landslag juniorhandling og reisestøtte til dommere for deltakelse på 
eksteriørdommer konferanser opprettholdes som tidligere. 

 

Sak 147 Ordstyrer til Årsmøtet 2025 
  
19.11.24: Styret forespør aktuelle kandidater. 

17.12.2024 Det sendes forespørsel til kandidat for ordstyrer, og spørsmål om pris. 

Sak 152 Årsmøte 29.april 2025 
 
Årsmøtesaker fra styret: 
- Godkjennelse av endring i lovmal for Klubbens lover med revideringen fra 

NKK iht til endringer vedtatt på RS 2021 (digitale årsmøter) & RS 2022 
(konfliktutvalg), ref §1-4 Tilknytning og organisering: «Norsk Lundehund 
Klubb er medlem i NKK og representerer klubbens medlemmer i saker som 
beskrevet i klubbens lover. 

     Norsk Lundehund Klubb skal ha lover som samsvarer med de obligatoriske    
     krav i NKK`s til enhver tid gjeldene lovmal for medlemsklubber. Lovmalen   
     gjelder også for klubber som ikke har vedtatt nye lover i samsvar med lovmalen.» 

 
17.12.2024 
- Forslag om innføring av tidsintervaller for valgkomiteens medlemmer. 
Alle som velges inn i valgkomite vil kun ha mulighet til å sitte maks 2 perioder (4 
år). Kandidatene vil da etter 2 perioder ha en karantene på en periode (2 år) før de kan 
velges inn igjen. Dette vil ikke gjelde varamedlemmet. 
 
 18.12.24  Styret mottok sak til årsmøtet fra ASU 18.desember 
 
 
17.12.24 Diskusjoner vedr budsjett:  



Gjennomgang og endring av poster der det er nødvendig/mulig. Styret jobber 
kontinuerlig for å redusere underskuddet. Det kan være nødvendig å ha mindre aktivitet 
som bidrar til underskudd. Dette kan være færre «Sammen for flere lundehunder», eller 
at deltagere bidrar med en egenandel på slike arrangement.  
Oslo Dog Show var en stor utgift i 2024. Vedtatt å ikke delta i 2025.  
Utgifter til utstilling, premier osv. diskuteres av styret, med mål om få redusert disse 
utgiftene. 
Posten «Kompetanseheving/Kurs» – denne er nå satt i kr 0 for 2025 for å redusere 
utgifter. 
Styret har også redusert flere utgiftsposter som vil komme frem i budsjett sammen med 
årsmøtepapirene.  
 

Sak 153 Datoer for styremøter 2025 
Forslag: 

21.januar 
18.februar 
18.mars 
22.april – uken før årsmøtet  

17.12.2024: Foreslåtte styremøtedatoer vedtas.  

Sak 154 Varsling endring av gebyr Landkreditt Bank 
Banken gjør prisendringer på enkelte tjenester fra 13.01.25. 

Saken utsettes til 21.januar 

Sak 155 
 

Avtale med BioBank 

Klubben har inngått en avtale med BioBank ift innsending, analysering og oppbevaring 
av DNA-prøver. 

I 2022 fikk klubben tilskudd på kr 60.000,- til genressurstiltak «Midler til DNA-testing av 
hunder i klubbens krysningsprosjekt» fra Landbruksdirektoratet. 
Dette innebærer testing av F2, F3 og F4. Denne testingen er for å følge hvordan den 
økte genetiske variasjonen best kan ivaretas i rasen fremover. I tillegg må klubben selv 
betale en egenandel på kr 25.000 , som budsjetteres fra Helse for 2025. 

Frist for gjennomføring og rapportering av disse midlene var opprinnelig 01.05.2024, her 
søkte klubben utsettelse 15.04.24 og fikk innvilget det til 30.04.2025, ref sak 58/2024 

Saken utsettes til 21.januar 

 
Sak 156 ASU har bistått med sak i USA i forbindelse med ureglementert avl – med ASU 

ASU og leder fikk en henvendelse fra person i USA om bistand med 
dokumentasjon/uttalelse fra Norge i forbindelse med en høring. Ingvild og Hanna ga en 
veldig utfyllende uttalelse som vedkommende tok med seg videre inn i høringen. 
 
17.12.2024 ASU fortsetter med denne saken og det oppdateres etter hvert. 
 



Sak 157 Hjemmesiden oppdateres 
I forbindelse med at krysningsgruppa er slått sammen med ASU, vil hjemmesiden 
oppdateres iht til dette. Krysningsprosjektet omtales nå som Lundehundprosjektet, og 
dette oppdateres etter hvert også på steder der dette er nevnt. 
 
Saken utsettes til 21.januar 
 

Sak 158 
 

Gjennomgå oversikten over oppdrettere 
Det må tas en ny runde på denne listen, for å få en oversikt over hvem som er aktive 
oppdrettere og medlem i klubben. Samt om de ønsker å stå på denne oversikten. Har 
du ikke hatt kull på 10 år, faller du automatisk ut av denne oversikten, og må selv ta 
kontakt for å komme på denne listen igjen. 
 
17.12.2024: Anita tar denne oppgaven. 
 

Sak 159 «Ledige kull» på hjemmesiden under valpeformidler, samt på Facebook 
Vi ser at denne muligheten ikke blir noe særlig brukt, og det kan også være en årsak at 
ikke alle er klar over denne. 

For å publisere nye kull på hjemmesiden, skal dette gå via valpeformidler. 

For å publisere nytt kull på FB, så finnes det et eget skjema for dette.  

En fra styret tar på seg å skrive en liten sak om dette til LHN nr 1, samt for publisering 
på hjemmesiden/facebook. 

Saken utsettes til 21.januar 

 
Sak 160 Dommerseminar 11.-12.januar sammen med Norsk Buhundklubb 

Norsk Lundehund Klubb arrangerer sitt dommerseminar søndag 12.januar hvor det er 
34 som har meldt seg på. Norsk Buhundklubb har sitt seminar lørdag 11.januar. 
 

Sak 161 Deltatt i teamsmøte med komiteen for Voss 26.11.24 
Leder deltok i møte med komiteen for Lundehunddagene på Voss 2025, og fikk 
oppdatert info og hvor langt de er kommet. 
 
Dere gjør en kjempejobb, og dere er kommet meget langt i prosessen – all honnør til 
dere! 
 
Saken utsettes til 21.januar 
 

Sak 162 Minner om viktig frist 31.desember 2024! 
 

• Saker til årsmøtet 
• Forslag til valgkomiteen 
• Påmelding Årets Utstillingshund 
• Påmelding Årets Aktivitetshund 
• Innsending til redaksjon av LHN «Ny Champion» 



 

Sak 163 Innkommet e-post 8.desember fra Gerd Langenes vedr retningslinjer Årets 
Utstillingshund og styrets vedtak om ikrafttredelse med tilbakevirkende kraft 

17.12.2024: Vedtak i sak 147/24 fastholdes. E-post vedr. retningslinjer Årets 
Utstillingshund svares ut.  

Sak 164 Teamsmøte med Sveinung i SmartDialog 8.desember  

Hilde Birgitte, Merete og Karen Elise fra styret, Ingvild Kiland og Dagrunn Mæhlen fra 
valgkomiteen samt Jon Wagtskjold hadde møte på teams med Sveinung, der vi gikk 
gjennom erfaringer fra testingen av digital forhåndsstemming gjort i desember. Se sak 
113/2024 – oktober. 

17.12.2024  
Vedtak: Styret vedtar å bruke digital forhåndsstemming før årsmøtet. 
 

Sak 165 Møte med NKKs Helseavdeling 12.desember 2024 – med ASU 
Ingvild og Hanna fra ASU samt Hilde Birgitte hadde oppfølgende teamsmøte med 
Helseavdelingen i NKK om de nye avlsprogrammene som det jobbes med - ref sak 
139/2024, samt helsekrav innad i lundehundprosjektet, ref sak 133/2024 
 

Sak 166 Dialog med ASU 

- Databasen 
- Kapselprosjektet oppdatering 
- Oppdatering rasekompendiumet 
- Sak 156 
- Sak 165 
- Sak 168 – vedr feilbedømmelser i utstillingsringen 

17.12.2024:  

Databasen; to bachelorstudenter har denne som studentoppgave nå.  

Kapselprosjekt: Dette drar ut i tid. Det er planlagt en studie av buhund for å 
sammenligne undersøkelse av tarm på friske buhunder for å sammenligne med funn på 
lundehundene. Lundehundeierne som har deltatt i prosjektet skal informeres, deretter 
kommer det en artikkel i neste Lundehund nytt. 

Rasekompendiet: Det jobbes med å finne egnede bilder. Standarden i rasekompendiet 
skal vedtas på årsmøtet. 

Sak 156: ASU jobber videre med denne saken. 

Sak 168: Det har vært meldt om flere feilbedømmelser den siste tiden, med norske og 
utenlandske dommere. Dette gjelder særlig bedømmelse av tær, også hendelser med 
bedømming av haler som ikke er etter rasestandard. ASU tar opp problemet direkte på 
dommerkonferansen. ASU kan lage et brev som kan sendes de aktuelle dommerne. 



Sak 167 Årsmeldingen for 2024 
Leder jobber med årsmeldingen fra styret, og har sendt ut e-post til alle 
fylkeskontakter, komiteer og utvalg om at vi trenger noen ord fra alle som vi 
kan legge inn i denne. 

Det trenger ikke å være en lang avhandling, men litt om hva som har foregått i fylker, 
komiteer og utvalg gjennom året. 

17.12.24 Alexander skriver styrets sammendrag for året. 

 
FRIST FOR INNSENDING: 15.JANUAR 2025 
 

Sak 168 Innkommet e-post fra Kari Gording 10.12.24 vedr feil ved bedømmelser på 
utstilling 
 
«Hei hei dere som står på og jobber frivillig   
  
Jeg ser på facebook (Norsk lundehund) at det er lagt ut en sak om feil bedømming av 
lundehund. Jeg har selv et slående eksempel på dette – Amy har en very good-
bedømmelse som bemerker feil antall tær på NKK. Surt å få urettferdig trekk for slikt, og 
surt å betale for. 
 
Kan det være en ide å oppfordre medlemmer til å sende inn kritikker som opplagt er feil 
sammen med dato for utstilling og navn på dommer til styret? Og at styret så sender et 
standard skriv om «på grunn av vedlagte bedømmelse, oppfordrer vi til å lese vår 
rasestandart en gang til», samtidig som et eksemplar av rasestandarden sendes ut? 
Det vil koste litt for utsendelsene. Alternativt kan den som vil ha en klubbens 
tilbakemelding til dommer etter feil bedømmelse kjøpe en slik utsendelse, jeg ville 
avgjort gjort det den gangen det var nytt (men vet at Christen tok saken så den ble 
tydelig nok markert).   
  
Ønsker dere en fortsatt god adventstid og gledelig jul!»  
  
17.12.2024 Det har vært meldt om flere feilbedømmelser den siste tiden, med norske 
og utenlandske dommere. Dette gjelder særlig bedømmelse av tær, også hendelser 
med bedømming av haler som ikke er etter rasestandard. ASU tar opp problemet 
direkte på dommerkonferansen. ASU kan lage et brev som kan sendes de aktuelle 
dommerne. 

 
Sak 169 Ekstraordinært RS 2025 NKK 

Norsk Kennel Klubs hovedstyre innkaller til ekstraordinært representantskapsmøte den 
14. mai 2025 klokken 18:00 – 20:00 
  
Møtet vil avholdes digitalt. Nærmere informasjon om påmelding kommer senere. 
  
Bakgrunnen for innkallingen er følgende vedtak fra RS 2024:  
Sak 5a 
Vedtak: 



«Prosjektrapporten «God medlemsstyring og organisasjonsledelse» tas til orientering. 
Hovedstyret pålegges å følge opp anbefalingene som er angitt i rapportens del 3 – 
hovedfunn og anbefalinger, og informere medlemmene også i perioden før neste RS. 
RS pålegger HS å kalle inn til (digitalt) ekstraordinært RS våren 2025 for orientering om 
arbeidet med rapporten og nødvendige vedtak på arbeidet som er gjort så langt.» 
 
Saken utsettes til 21. januar 
 

Sak 170 Styret vedtar at det overføres kr.1200,- til leder Hilde fra konto «Styret til disposisjon» 
for 2024. 
Dette er utlegg for båtturen til Måstad som noen personer enda ikke har betalt, etter 
utallige oppfordringer på hjemmesiden, FB og Lundehund nytt. 
Leder betalte dette i høst for å få det ut av verden med båteierne.  
 

 

Neste møte: 21.01.2025. kl. 19.00. 

Referent: Anita Lund 

 

Styret ønsker alle sammen et riktig Godt Nytt År! 
 

 


